
عادل پیغامی در مراسم گرامیداشت روز شوراها، اظهار 
داشت: ایجاد شوراهای روستاها و شهرها از مهمترین 
ارمغان  ها و آورده  های تفکر حضرت امام خمینی)ره(، 
رهبر انقلاب و نظام جمهوری اسلامی برای مردم ایران 

است.

وی ادامه داد: امیدواریم با همراهی تمامی شــوراهای 
شهرها و روســتاهای جزیره قشم، مسیر پیشرفت و 

توسعه در این منطقه تسهیل و هموار شود.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم اضافه کرد: اگر 
مشکلی از مشــکلات مردم با اراده و تصمیم شوراها 
حل شود، گویی دست خداوند به یاری مردم و خدمت 

پرداخته است.
شوراها تبلور قدرت مردم

حجت الاسلام غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرستان 
قشم نیز در این مراسم گفت: شوراها تبلور قدرت مردم 

در تعیین سرنوشت خود و کشور هستند.
وی توضیح داد: هنر حضرت امام خمینی )ره( این بود 

که اختیار قدرت را از یک فرد گرفت و به مردم واگذار 
کرد.

امام جمعه قشم با اشاره به مزیت خوب حضور ۶ شهر 
و بیش از ۶۰ روستا در جزیره قشم، اظهار کرد: باید سهم 
و برنامه  های شوراها در اجرایی کردن شعار سال )مهار 

تورم و رشد تولید( مشخص شود و برای اجرا و ارزیابی 
آن برنامه  ریزی کرد.

حجت الاسلام حاجبی با بیان اینکه شوراها در کاهش 
آســیب های اجتماعی نقش بسیار تاثیرگذاری دارند، 
افزود: شوراها همچنین می  توانند در معرفی ظرفیت ها، 
توانمندی  ها و شخصیت  های موثر نزد جامعه و منطقه 

نیز باید عملکرد مناسبی داشته باشند.
وی خاطرنشــان کرد: در سال انتخابات شوراها باید با 
امید آفرینی شرایط را برای حضور پرشور مردم در پای 

صندوق های رای فراهم کنند.
شوراها عقل امین جامعه

محمد محمدحسینی فرماندار شهرستان قشم نیز در 

ادامه این مراســم گفت: شوراهای اسلامی شهرها در 
انتخاب شــهردار، اجرای قانــون و برنامه ریزی برای 

اجرای طرح  ها و توسعه منطقه نقش موثری دارند.
وی بیان کرد: شــوراها با نگاه بومی و در موضوع عمل 
به شــعار ســال می  توانند به مهار تورم نارضایتی  ها و 
رشد رضایت  مندی مردم و جامعه محلی به ایفای نقش 

بپردازند.
فرماندار قشم با اشاره به اینکه شوراها عقل امین اجتماع 
هســتند، ادامه داد: برنامه  های بسیار خوبی برای اداره 
بهتر روستاها و شهرهای جزیره با نقش  آفرینی شوراها 

پیش بینی شده که با همراهی سازمان منطقه آزاد و سایر 
دستگاه  ها، اجرایی خواهد شد.

 شوراهای اسلامی شهر و روستا و شوراهای فرا دست 
در سراسر کشــور از ارزشمند ترین ثمرات و برکات 
شجره طیبه انقلاب اسلامی و نظام مردم سالاری دینی 

جمهوری اسلامی هستند.
نهم اردیبهشــت ســالروز فرمان امام خمینی مبنی بر 
تشکیل شوراها در ســال ۱۳۵۸ و سالروز آغاز به کار 
شوراهای اسلامی شهر و روستا در ایران در سال ۱۳۷۸ 

است؛ این روز در تقویم روز شوراها نام گرفته است.
شورا یک اصل عقلی است که آموزه های دین اسلام در 

کتاب و سنت نیز بر آن صحه گذاشته است.
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شوراهای اسلامی ظرفیت بزرگی برای 
تصمیم  سازی هستند

        اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم گفت: شوراهای اسلامی 
ظرف و ظرفیت بزرگی برای هویت جمعی 
و تصمیم  ســازی بر اســاس مشورت و 
وحــدت رویه برای اجــرای برنامه  ها و 
طرح ها در نظام مقدس جمهوری اسلامی 

هستند.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

باید قدرشناس زحمات بزرگان و 
چهره های ماندگار باشیم

اقتصاد کیش-      مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
ما در تلاش برای برند سازی شخصیت ها و چهره های ماندگار  در هزاره اخیر که برای 

تثبیت و برافراشتن پرچم خلیج فارس نقش آفرین بوده اند هستیم. 
محمد محسنی افزود: جایگاه خلیج فارس که یک نقطه جهانی بوده، جایگاهی است که 

به هیچ وجه افکار کوچک و ناچیز بشر قادر نخواهد بود، آنرا ترسیم کند.
وی بیان کرد: ما نسل مهمی برای انتقال فرهنگ و تمدن هستیم چرا که سینه به سینه 
داشته های این ملت را منتقل می کنیم و این کاری است که در مورد این منطقه و معرفی 

بزرگانی که برای حفظ خلیج فارس زحمات زیادی را کشیده اند، باید انجام دهیم.
محسنی با اشاره به به اینکه این شخصیت ها در تاریخ، تمدن و در حوزه دریانوردی 
همچنین در حوزه تاریخ نگاری و حکمرانی مطلوب دریایی بی بدیل و بی نظیر هستند، 
تصریح کرد:  تا بحال کوتاهی هایی در عدم معرفی جایگاه آنها شده بود که باید به دنبال 

راه هایی برای معرفی هرچه بیشتر آنها باشیم.
مدیرکل میراث فرهنگی استان هرمزگان خاطرنشان کرد: باید پاس بداریم و قدرشناس 
زحمات و تلاش های بزرگان و چهره های ماندگار هزاره اخیرمان باشیم که در این راستا 
فرصتی برای برند سازی را فراهم خواهیم کرد چرا که این چهره ها ارزش جهانی دارند.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان:

  ۶۹ میلیون خدمت به مردم 
هرمزگان ارائه شد

اقتصاد کیش-     رییس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی هرمزگان 
گفت: ســال گذشته ۶۹ میلیون خدمت درمانی به مردم استان ارائه شد که می توان به 
نزدیک ۳۰ میلیون خدمت بیمارستانی، بیش از ۱۰ میلیون خدمت دارویی و بیش از ۲۷ 

میلیون خدمت بهداشتی اشاره کرد.
غلامعلی جاودان   در نشست خبری به مناسبت هفته سلامت افزود: با وجود برخی 
محدودیت ها و چالش ها، دانشگاه علوم پزشکی از تمامی توان خود برای خدمت رسانی 
حداکثری استفاده کرده و منابع مالی، تجهیزاتی و علمی و انسانی را بر اساس شدت نیاز 

و اولویت بندی ها به کار می گیرد.
وی بهره برداری از سه بیمارستان همچون کودکان بندرعباس، ۱۶۰ تختخوابی میناب 
و ۵۳۱ تختخوابی بندرعباس در سال جاری را از اولویت های اجرایی و عمرانی مهم 
دانشگاه علوم پزشکی اعلام و اضافه کرد: تکمیل بنای فیزیکی این بیمارستان ها حدود 
۱۰ هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد. جاودان اجرای طرح پزشک خانواده در شهرهای 

بالای ۲۰ هزار نفر طی سال جاری را از دیگر برنامه های مهم اعلام کرد.
وی در بخش دیگری از این نشســت خبری با تایید کمبود برخی اقلام دارویی مانند 
سرم یکی از دلایل آن را تجویز و مصرف بیش از حد نیاز دانست و خاطرنشان کرد: 
طی اسفندماه سال گذشته حدود ۳۰۰ هزار بطری سرم در داروخانه ها و مراکز درمانی 
استان توزیع و مصرف شده است. به گفته دکتر جاودان مجموع مصرف سرم طی سال 
گذشته در استان بیش از ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار بطری بوده که با توجه به جمعیت یک 

میلیون و ۸۰۰ هزار نفری استان رقم بالایی است.
رییس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان ضمن تاکید بر ضرورت ارتقای سطح ارائه 
خدمات، اظهار کرد: دلیل برخی نارضایتی ها کمبود نیروی انسانی است و به عنوان 
مثال تعداد پرستاران در هرمزگان حدود یک سوم میانگین کشوری است که به معنای 

کارکرد سه برابری هر پرستار برای جبران این فاصله است.
جاودان یکی از موارد نگران کننده هرمزگان در مقطعی فعلی را تب دُنگی اعلام کرد که 

پاکستان با آن درگیر بوده و از همین مسیر به هرمزگان نیز وارد می شود.
وی خاطرنشان کرد: هرچند آمار دقیقی از میزان شیوع این بیماری در کشورهای عربی 
منطقه منتشر نمی شود، اما شواهدی از موارد ابتلا در این کشورها موجود است که آنها 

نیز با هرمزگان رفت و آمدهای مرزی دارند.
کاهش نگران کننده حساسیت ها درباره کرونا

جاودان در پاســخ به پرســش دیگری درباره قرار گرفتن کیش و هرمز در فهرســت 
شهرهای قرمز کرونایی و افزایش موارد ابتلا در استان گفت: دانشگاه علوم پزشکی در 
این زمینه پیگیری ها و نامه نگاری های برون سازمانی را به طور پیوسته با سایر نهادهای 

مرتبط انجام می دهد اما به نظر می رسد حساسیت ها در این باره کمتر شده است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خاطرنشان کرد: کمتر شدن شدت بیماری و بالا 

نبودن تعداد فوتی ها می تواند از دلایل این کاهش حساسیت ها باشد.
وی به مردم توصیه کرد: در محل های سرپوشیده حتما از ماسک استفاده کنند و تزریق 

دُز یادآور واکسن کرونا را فراموش نکنند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

اقتصاد کیش-    فعالان فرهنگی، رسانه ای و اجتماعی راهکارهای معرفی "خواجه 
عطا "، "سدیدالســلطنه"، "شــمس الدین محمد کیشی" و "ابن ماجد" را به عنوان 
شخصیت های تاریخی و فرهنگی هرمزگان طی هزاره اخیر مورد بررسی و کنکاش 

قرار دادند.
 در این برنامه که میزبانی اداره کل میراث فرهنگی ، صنایع دستی و گردشگری استان 
هرمزگان در جزیره هرمز برگزار شد، مدیرکل میراث فرهنگی استان عصر حاضر را 

مقطعی مهم و حساس برای ثبت و انتقال داشته های تمدنی دانست.
محمد محسنی افزود: افرادی مانند خواجه عطا و سدید السلطنه تاثیر تاریخی و فرهنگی 

و اجتماعی بزرگی داشته اند که مستلزم بازشناسی و معرفی است.
وی ادامه داد: با وجود کارهای انجام شده، باید قبول کرد که تاکنون برای معرفی مشاهیر 

هرمزگان کوتاهی شده است.
محســنی تصریح کرد: شخصیتی مانند سدید السلطنه بیش از ۴۰ کتاب با محتوای 
پژوهشی معتبر و قابل استناد همیشگی نگاشته است و این در حالیست که هم اکنون 
با وجود انبوه منابع و سهولت دسترسی به اسناد، نوشتن یک پایان نامه دانشگاهی کار 

آسانی نیست.
این نشست با برگزاری چهار کارگروه )پنل( ادامه یافت و اعضای کارگروه ها با همکاری 
ســایر شرکت کنندگان، راهکارهای فرهنگی ، اجتماعی و رسانه های نمادسازی از 

شخصیت های شاخص هزاره اخیر هرمزگان را بررسی کردند.
رامین آذرمهر،عباس رفیعی، نیما صفا، علیرضا محسنی، هومن محمدکرمی، هوشنگ 
محمدرضایی ،محمداحمدی زاده ،عبدالعزیز قاسمی،حسین شهابی و بهزاد السفی 

سخنرانی و گفت و گو کردند.
معرفی شخصیت های همایش "چهره های ماندگار هزاره اخیر خلیج فارس":

خواجه عطا:
از رجال قدرتمند و تاثیرگذار سده های نهم و دهم هجری قمری در خلیج فارس و وزیر 
قدرتمند جزیره هرمز در سال های استیلای پرتغالی ها بر این جزیره بود که سیاست 

و کیاست وی در پایان دادن به این دوران استعماری تاثیرگذار و سرنوشت ساز بود.
سدیدالسلطنه:

از رجال قدرتمند و تاثیرگذار ســده های نهم و دهم هجری قمری در خلیج فارس، 
متخلص به عاری و معروف به سدیدالسلطنه کبابی، شاعر، نویسنده و مورخ ایرانی اهل 

بندرعباس در سال های آخر دوره قاجار و آغاز دوره پهلوی است.
اعلام النــاس فی احوال بندرعباس در جغرافیای تاریخی بندر عباس و جزایر خلیج 
فارس مغاص الئآلی و منار اللیالی در تاریخ رخدادهای خلیج فارس ،رساله اوزان چو 
)درباره خرید و فروش مروارید و اصطلاحات آن( و التدقیق فی سیرالطریق که سفرنامه 

است، بخشی از تالیفات چهل گانه اوست.
شمس الدین محمد کیشی:

شمس الدین محمد بن احمد کیشی از حکما و عرفای بزرگ اواخر سده هفتم و هشتم 
هجری قمری بود.

وی از پزشکان، فلاسفه و ادبای نامدار زاده جزیره کیش و مدرس دانشگاه ها، حوزه ها 
و مدرسه های اصفهان و شیراز و نیز مدرسه نظامیه بغداد در قرن هفتم هجری بود.

ابن ماجد:
شهاب الدین احمد بن ماجد بن محمد بن عمرو اسدی بن ابی الرکائب النجدی یا به 
اختصار، احمد ابن ماجد )۹۳۶ - ۸۳۶ ه جری قمری( نقشه نگار، ناوبر و دریانورد قرن 

۱۵ میلادی خلیج فارس و اقیانوس هند و کاشف میل مغناطیسی بود.
شهرت او در غرب بیشتر به عنوان راهنمای واسکودا گاما برای رسیدن به هند بود.

فعالان فرهنگی راهکارهای معرفی 
مفاخر هزاره اخیر هرمزگان 

را بررسی کردند

اقتصاد کیش-     اســتاندار هرمزگان با بیان اینکه آبرســانی مناطق دارای تنش به 
عنوان یک اولویت در دستورکار دولت سیزدهم است، گفت: طرح تامین آب مناطق 
دارای تنش آبی با ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی در چهار شهرستان هرمزگان درحال 

اجرا است.
مهدی دوســتی  با اشــاره به اینکه ۲۸۱ میلیارد تومان اعتبار برای رفع تنش آبی در 
هرمزگان مصوب شــده اســت، افزود: تاکنون ۲۶۴ میلیارد تومان برای این منظور 
تخصیص یافته است و رفع تنش آبی شهرستان های میناب، رویدر بندرخمیر، بستک 
و پارسیان جزو مصوبات سفر آیت الله رئیسی به هرمزگان بوده که هم اکنون طرح 
تامین آب در این شــهرها با پیشرفت خوبی همراه بوده و در همین راستا اعتبارات 

لازم برای تکمیل این پروژه اختصاص یافته است.
وی در تشریح جزئیات اجرای این طرح بیان کرد: طبق آخرین گزارشی که دریافت 
کردیم؛ برای اجرای طرح آبرسانی به میناب ۳۶ کیلومتر خط انتقال، بازسازی یک باب 
ایستگاه پمپاژ و احداث یک باب مخزن به ظرفلیت ۱۰ هزار مترمکعب با پیشرفت 
فیزیکی ۸۵ درصد در حال اجرا است. از طرفی باید اجرای انتقال از مخزن ۱۰ هزار 
مترمکعبی تا میدان رسالت و روستای زهوکی میناب به مناقصه گذاشته شود و مخزن 

هزار مترمکعبی نیز در این شهرستان آب بندی شود.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان اظهار کرد: همچنین برای رفع تنش آبی 
در بســتک نیز اجرای یکهزار و ۴۰۴ کیلومتر خطوط انتقال آب، احداث ۲ هزار و 
۵۰۰ مترمکعب مخزن ذخیره با پیشرفت ۹۰ درصد و عملیات انتقال آب از سامانه 
نمک زدایی چارک تا تقاطع جاده پارسیان با استفاده از لوله فولادی ۵۰۰ به ضخامت 

۱۰ میلی متر به طول ۱۳ هزار متر در دست اجرا است.
دوســتی یادآورشــد: احداث مخزن به ظرفیت یکهزار مترمکعب و ایستگاه پمپاژ 

شماره یک و برق رسانی نیز در شهرستان بستک در مرحله ابلاغ قرارداد است.
وی ادامه داد: در شهرستان پارسیان نیز یک باب مخزن به ظرفیت ۲ هزار مترمکعب 
با پیشرفت بیش از ۹۰ درصد درحال احداث است و همچنین قرارداد اجرای ۱۶ و 
نیم کیلومتر خطوط انتقال آب در دست اجرا بوده که سه کیلومتر آن اجرا شده و ۱۲ 

و نیم کیلومتر دیگر نیز در دست اجرا است.
استاندار هرمزگان اضافه کرد: برای آبرسانی به منطقه رویدر بندرخمیر نیز احداث ۲ 
باب مخزن به ظرفیت سه هزار مترمکعب و ابنیه جانبی و محوطه سازی، ۳۸ کیلومتر 

خط انتقال آب و احداث یک واحد ایستگاه پمپاژ در دست انجام است.
دوســتی ابراز کرد:  دولت به ســرعت در حال اجرای طرح های اولویت دار برای 

دسترسی جمعیت بیشتری از مناطق هرمزگان به آب پایدار است.
وی تاکیــد کرد: اســتان هرمزگان افزون بــر یکهزار و ۶۰۰ روســتا دارد که طی 
خشکسالی های متمادی، شمار زیادی از روستاها با تنش آبی مواجه شده اند از این 

رو توجه ویژه ای به بحث آبرسانی در این استان داریم.

پیشرفت ۵۰ درصدی پروژه »رفع 
تنش آبی« در چهار شهرستان 

هرمزگان

اقتصاد کیش-    شهردار بندرعباس گفت: تاکنون ۵۰ هزار سند و ۸۰۰ هزار عکس و 
فیلم درباره هرمزگان از سراسر دنیا جمع آوری شده است. 

مهــدی نوبانی در حاشــیه همایش گذری بر فرهنگ و تاریــخ هرمزگان، در جمع 
خبرنگاران، افزود: اسناد اصلی بندرعباس در موزه قطر نگهداری می شود که نیازمند 
برگشت به استان هستند.  وی با بیان اینکه امسال در ایام نوروز بندرعباس میزبان ۶ 
میلیون مسافر و گردشگر بود، تصریح کرد: سال گذشته سلسله نشست هرمزشناسی، 

کنگ شناسی و فین شناسی در بندرعباس برگزار شده است.
نوبانی با اشاره به اینکه هویت تاریخی هرمزگان و ایران را می توان در فرهنگ و آداب 
و رسوم کشورهای دیگر پیدا کرد، خاطرنشان کرد: ملتی که هویت دارد در تلاطمات 
تاریخی هویت آن حفظ می شود. شهردار بندرعباس در پایان تصریح کرد: با رایزنی های 
صورت گرفته با مجلس شورای اسلامی در تلاشیم از از ظرفیت های کتابخانه مجلس 

شورای اسلامی برای تکمیل اسناد فرهنگ هرمزگان می توان استفاده کرد

جمع آوری ۵۰ هزار سند و ۸۰۰ هزار 
عکس و فیلم در خصوص هرمزگان

شهردار بندرعباس خبرداد:

آغاز عملیات اجرایی مجتمع فولادی در منطقه 
ویژه خلیج فارس 

اقتصاد کیش-      عملیات اجرایی مجتمع پایســه 
فولاد مالک اشتر در منطقه ویژه صنایع معدنی و فلزی 
خلیج فارس روز یکشنبه با حضور استاندار هرمزگان 

آغاز شد.
استاندار هرمزگان در این آیین ضمن تبریک روز ملی 
خلیج فارس گفت: این مجتمع فولادی با مســاحت 
۱۰۰ هکتار و سرمایه گذاری ۱۹۰ میلیون دلار اجرایی 
خواهد شــد و برای ۲۵۵ نفر اشتغالزایی مستقیم به 

همراه دارد.
مهدی دوستی با بیان اینکه استان هرمزگان در جذب 
سرمایه گذاری صنعتی رتبه نخست کشور را در اختیار 
دارد، افــزود: دنبال تبدیل منطقه ویژه خلیج فارس به 

مرز رسمی هستیم.
وی بیان کرد: توســعه صنعتی ایران مساله ای است 
کــه حداقل لحظه ای ذهن مرا رها نمی کند چرا که به 
قول یکی از مورخان برجسته، مردم دنیا و ملت های 
مختلف در طول تاریخ هر کدام یک چیزی به بشر یاد 
دادند و ایرانی ها نیز بــه مردم دنیا مدیریت و اداره ی 

حکومت های بزرگ را آموختند.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان اظهار کرد: 
تمدن بزرگی چون ایران به واقع لیاقت دارد که حداقل 
پیشــران توسعه صنعتی در منطقه خود باشد و برای 
رســیدن به این مهم ما باید به ســرمایه گذاران به دید 
یک فرصت بزرگ و به دید افرادی که باعث اشتغال 
فرزندان ما و پیشرفت و آبادانیِ کشور می شوند نگاه 

کنیم.
دوســتی بیان کرد: اقتصاد دولتی نه راندمان و نه تولید 
مناســب دارد و متاسفانه ناسالم و غیره بهره ور است 
بنابراین ما راهی جز حرکت با بخش خصوصی برای 
توسعه کشور نداریم و امروز همه به این جمع بندی 

رسیده اند.
وی با بیان اینکه رقابت پذیری یکی از عناصر اصلی 
اقتصاد اســت، گفت: از ابتدا بنایمان براین بوده که از 
بخش خصوصی حمایت کنیم و همین رویکرد نیز 
باعث شد تا موفق شویم با جذب حدود ۱۶۳ میلیارد 
تومان سرمایه گذاری صنعتی رتبه نخست را در کشور 
کســب کنیم که ثمرات آن با توجــه به زمان بر بودن 
بهره برداری از طرح های صنعتی در چند ســال آینده 

خود را نشان خواهد داد.
استاندار هرمزگان همچنین با تاکید بر اینکه طرح های 
فولادییِآغاز شده در دولت سیزدهم از تمام طرح های 
فولادی ۲ دهه اخیر هرمزگان بیشــتر است، بیان کرد: 
یکی از راهبردهای ما در استان، تنوع بخشی به تولیدات 

بوده و در حال حاضر در کنار توســعه زنجیره فولاد؛ 
زنجیره چوپ، نساجی و کود و سم را نیز در دستورکار 
قــرار دادیم و در کنار تنوع تولید به تنوع مالکیت نیز 

می اندیشیم.
دوســتی تصریح کرد: در طول زنجیره ها نیز حرکت 
کردیم و در بالادســت اکتشافات جدید معدنی را در 
دستورکار قرار دادیم و در پایین دست با خارج شدن 
از انحصار تولید شمش های فولادی به سمت تولید 
ورق و لولــه نورد حرکت کردیم؛ همچنین در بحث 
آموزش و تربیت نیروی انسانی نیز هنرستان صنعتی 
فولاد از مهرماه سال گذشته پذیرش خود را آغاز کرد 
و در تلاش هستیم امسال ظرفیت آن را افزایش دهیم.

وی همچنین با انتقاد از رویکرد بنادر اســتان و انتفاع 
نبودن استان از آن ها گفت: بنادر باید سبب ساز توسعه 
منطقه ای شوند و در تولید نقش ایفا کنند بدین شکل 
که مواداولیه وارد و در همین بنادر منجر تولید شوند 
تا ارزش افزوده افزایش یابد اما امروز بنادر استان تنها 
محلی برای تخلیه و بارگیری کالاها و حمل آن ها به 
نقاط مختلف هستند برهمین اساس به دنبال احداث 
اسکله های جدید هستیم و توافقاتی با ایمیدرو نیز برای 

احداث اسکله های صنعتی داشته ایم.
استاندار هرمزگان ادامه داد: باید مسائل را پایه ای حل 
کنیم و توسعه را روی محور اتوپایلوت بگذاریم چرا 
که دولت زمان کافی برای اینکه در تمام مسائل مداخله 
کند را ندارد و در همین راستا نیز توانستیم ایزوایکو را 
به مرز رسمی تبدیل و در منطقه ویژه خلیج فارس نیز 
همین رویه را برای تبدیل به مرز رسمی دنبال می کنیم 

تا تولیدکنندگان درگیر فرآیندهای ســازمان بنادر و 
گمرکات نشــوند و در منطقه ویژه  تمام کارهایشان 

برای صادرات و واردات انجام شود.
دوستی ضمن دعوت از سرمایه گذاران و تعهد به حل 
مشکلاتشان در استان اظهار کرد: افزایش تولید با تکیه 
بر توان بنگاه های اقتصادی در ســال آینده ۳۹ درصد 
پیش بینی شده است اما وقتی محدودیت های حوزه 
انرژی را به آن اضافه می کنیم رشــد تولیدمان به ۱۷ 
درصد کاهش می یابد که نشان از اهمیت تامین انرژی 
پایدار در توسعه صنعتی است برهمین اساس مناطق 
ویژه باید با ایجاد پلتفرم هایی خودشان نیز به سمت 

تولید انرژی پیش روند.
وی همچنیــن ضمن خواســتار از شــرکت های 
خصوصی برای مشارکت در پروژه های تامین انرژی، 
بر لزوم ایجاد اکوسیستم های صنعتی تاکید کرد و گفت: 
مقدمات ایجاد یک نیروگاه اتمی در سیریک در حال 
فراهم شدن است و این نیروگاه می تواند حجم بالایی 
برق پایدار به تولید اســتان اضافه کند برهمین اساس 
همین که سرمایه گذاران بدانند در این استان نزدیک 
پنج هزار مگاوات برق اتمی تولید خواهد شد خیالشان 
بابت سرمایه گذاری در هرمزگان راحت خواهد شد.

نماینده عالی دولت در اســتان هرمــزگان در پایان 
خاطرنشــان کرد: برای تکمیل زنجیره های صنعتی 
استان، به سمت زنجیره قراضه ها نیز گام برداشته ایم و 
بنابر آمار احصا شده حجم بالایی کشتی برای اسکراپ 
داریم که باید در صنعت ذوب و فولاد اســتفاده مورد 

استفاده قرار گیرند.


